
Geachte raadsleden,

Wat zijn de mogelijkheden?

Geachte raadsleden van de Opiniecommissie Sociaal Bestuurlijk,

We willen graag met u het gesprek voeren over de inhoudelijke lijn in de beleidsnotitie ‘Thuis 

in de buurt: iedereen doet mee’ (zie bijlage).

Waarom deze beleidsnotitie?

We vinden het in gemeente Oss belangrijk dat ook onze (tijdelijke) kwetsbare inwoners de 

mogelijkheid hebben om te ontmoeten en mee te doen in de samenleving, zo dichtbij en 

laagdrempelig mogelijk. Helaas is dit niet voor iedereen vanzelfsprekend en/of is het niet 

altijd mogelijk om dit op een laagdrempelige manier vorm te geven. In de beleidsnotitie ‘Thuis 

in de buurt: iedereen doet mee’ werken we een concept uit om dit wel mogelijk te maken voor 

iedereen. Hierin zien we een belangrijke, centrale rol weggelegd voor de buurthuizen in onze 

wijken en dorpen: we zetten het buurthuis in om de sociale veerkracht van onze inwoners te 

versterken.

Met elkaar in gesprek

Graag willen wij met u het gesprek voeren over de inhoudelijke lijn in de beleidsnotitie aan de 

hand van de volgende vragen:

1. Wat vindt u van het concept om het buurthuis in te zetten als middel om de sociale 

veerkracht van onze inwoners te versterken?

2. Wat vindt u van het idee om het beheer van het buurthuis onder te verdelen in twee 

rollen: technisch beheer (gebouwbeheer) en sociaal beheer (inhoud)?

3. Wat vindt u van het idee om te gaan werken met meerdere verhuurtariefgroepen, 

zodat we bewonersinitiatief (meer) stimuleren en faciliteren?
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4. Vindt u dat we het verlies aan inkomsten door de drie verhuurtariefgroepen moeten 

compenseren door andere inkomsten te werven of kunnen we het buurthuis ook zien 

als openbare ruimte waar we op willen investeren?

Communicatie

Hoe ziet het vervolgproces er uit?

We hebben er voor gekozen om eerst als gemeente positie te kiezen op dit onderwerp. Voor 

de verdere invulling en praktische uitwerking volgt er een vervolgtraject, zowel intern met 

diverse afdelingen en beleidsterreinen, als met externe partijen. Ook betrekken we de 

Adviesraad Sociaal Domein op dit onderwerp. 

De besluitvormingsplanning ziet er als volgt uit:

18 juni 2020: Opiniecommissie Sociaal Bestuurlijk

(Start Vervolgtraject met interne en externe stakeholders)

15 oktober 2020: Adviescommissie Sociaal Bestuurlijk

29 oktober 2020: Behandeling Raadsvergadering

 

 


